
 

 

 

 
Verslag van de vergadering van de Raad van Bestuur 

 
 

Zitting van donderdag 24 oktober 2024 – 17.30 uur 
 
Aanwezigen: L. De Schepper voorzitter; A. Garcia, ondervoorzitter; S. Vervaet, ondervoorzitter; W. 
Maes; G. Weyns; R. Heirwegh; K. Weekers; C. Vermeulen; R. Hiel; V. Catry; J. Mertens; E. Debaets en 
W. Beeldens  
 
Verontschuldigd:  D. Tielens (met volmacht); 
 
 

1. Aanstellen lasthebber BAV VERKO 
 
VERKO houdt de bijzondere algemene vergadering op maandag 25 november om 18u00. Ibogem 
wordt gevraagd een lasthebber aan te duiden. 
 
Beslissing: Alex Garcia wordt aangeduid als lasthebber.   
 

2. Budget 2025 
 
Het budget voor 2025 wordt opgemaakt op basis van de cijfers van 30/09/2024 en de resultaten van 
2023. Voor de meeste contracten van verwerking van afval geldt een indexeringsformule. De 
indexering voor 2025 bedraagt meestal rond de 2%. Er zijn echter een aantal verwerkingstarieven die 
veel meer zullen stijgen (tot meer dan 100%) omwille van de marktomstandigheden.  Voor de 
loonkosten wordt een stijging voorzien van minstens 4% (2% indexering en 2% spilindex)op basis van 
de vooruitzichten van het Federaal Planbureau met 1 geplande overschrijding van de spilindex in 
februari. In het budget wordt echter geprobeerd om die stijging te compenseren met het drukken 
van andere kosten. De exploïtatiekosten stijgen doorgaans ook met een index van ca 2%. De grootste 
invloed is terug te vinden bij de inzamelingen aan huis. De tarieven van de recyclageparken worden 
eveneens geïndexeerd. De tarieven van de inzameling aan huis worden ook geïndexeerd (tarieven 
meegestuurd in bijlage) en moeten wettelijk passen binnen de aangepaste tarievenvork van Vlarema. 
Deze tarieven zijn echter een retributie van de gemeenten en worden volledig doorgestort naar de 
gemeenten. De gemeenten beslissen ook over de tarieven op zich.  
Als investering wordt voorzien in de plaatsing van een kleine windturbine om aanvullend met de 
zonnepanelen de energiebatterij nog meer te kunnen gebruiken. Het bijplaatsen van zonnepanelen is 
geen optie gezien in de zomer de capaciteit al te hoog is. De investering bedraagt ongeveer € 
200.000 maar de afschrijving zal vermoedelijk maar geactiveerd worden in 2026. 
Ondanks de stijging van de loonkosten met ongeveer 4% en de verhoging van de 
responsabiliseringsbijdrage wordt een indexering van de bijdrage voorgesteld van 2% en zal de 
bijdrage voor 2025 € 72,85 zijn. 
Het budget geeft een positief resultaat van € 1.876,50. 
 
Beslissing: de raad van bestuur keurt het budget goed en legt dit voor aan de algemene vergadering 
van 09 december 2024. 
 
 
 
 



 

 

 

3. Varia 

 

Namens de Raad van Bestuur,  

 
 
Algemeen directeur      Voorzitter 
Wim Beeldens       Lientje De Schepper 


